



---

## UK DECLARATION OF CONFORMITY

**Item Name:** Packable Visibility Vest  
**Item Number:** HVS-0000-XXX & HVL-0000-XXX  
**Manufacturer:** Apidura Ltd.  
Collective Auction Rooms,  
5-7 Buck Street  
London NW1 8NJ / United Kingdom

This Declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer.

The Apidura Packable Visibility Vest is in conformity with the relevant UK Regulations and Directives. The model is in conformity with the provisions of the Regulations (EU) 2016/425 as brought into UK Law and amended including fulfilment of the applicable essential health and safety requirements set out in annex II, and with the designated standard number(s):

EN173453:2020-11 – Protective Clothing- Enhanced visibility equipment for medium risk situations – Test methods and Requirements

The model is in conformity with the provisions of the Regulations (EU) 2016/425 EN17353:2020-11 Enhanced Visibility Equipment for Medium Risk Situations

The UK Declaration of Conformity shall state that the fulfilment of the applicable essential health and safety requirements set out in Annex II has been demonstrated.

BTTG® & Shirley® are trade names of Shirley Technologies (Europe) Limited  
Sky Business Centre, Office 13, Unit 21, Clonshaugh Business Park, Dublin 17, Ireland

**Apidura Ltd.**

\_\_\_\_\_  
Company

**Annecy, France**

\_\_\_\_\_  
Place

**Tori Fahey, Founder and Director**

\_\_\_\_\_  
Name, Function

\_\_\_\_\_  
Signature, Date

**25/01/2023**



---

## DÉCLARATION DE CONFORMITÉ (ROYAUME-UNI)

**Item Name:** Packable Visibility Vest  
**Item Number:** HVS-0000-XXX & HVL-0000-XXX  
**Manufacturer:** Apidura Ltd.  
Collective Auction Rooms,  
5-7 Buck Street  
London NW1 8NJ / United Kingdom

Cette déclaration de conformité est émise sous la seule responsabilité du fabricant.

Le gilet de visibilité Apidura Packable Visibility Vest est conforme aux réglementations et directives britanniques en vigueur. Le modèle est conforme aux dispositions du Règlement (UE) 2016/425 tel qu'introduit dans la législation britannique et modifié, y compris le respect des exigences essentielles de santé et de sécurité applicables énoncées à l'annexe II, et avec le(s) numéro(s) standard désigné(s) :

EN173453:2020-11 - Vêtements de protection - Équipement de visibilité améliorée pour les situations à risque moyen  
- Méthodes d'essai et exigences

Le modèle est conforme aux dispositions du Règlement (UE) 2016/425 EN17353:2020-11 Équipement de Visibilité Améliorée pour les Situations à Risque Moyen

La déclaration de conformité du Royaume-Uni doit indiquer que le respect des exigences essentielles de santé et de sécurité applicables énoncées à l'annexe II a été démontré.

BTTG® & Shirley® are trade names of Shirley Technologies (Europe) Limited  
Sky Business Centre, Office 13, Unit 21, Clonshaugh Business Park, Dublin 17, Ireland

**Apidura Ltd.**

\_\_\_\_\_  
Company

**Annecy, France**

\_\_\_\_\_  
Place

**Tori Fahey, Founder and Director**

\_\_\_\_\_  
Name, Function

  
\_\_\_\_\_  
Signature, Date

25/01/2023



---

## EU DECLARATION OF CONFORMITY

**Item Name:** Packable Visibility Vest  
**Item Number:** HVS-0000-XXX & HVL-0000-XXX  
**Manufacturer:** Apidura Ltd.  
Collective Auction Rooms,  
5-7 Buck Street  
London NW1 8NJ / United Kingdom

This Declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer.

The Apidura Packable Visibility Vest is in conformity with the relevant EU Regulations and Directives. The object of the declaration described above is in conformity with the relevant Union harmonization legislation: PPE EU directive 2016/425.

The model is in conformity with the provisions of the Regulations (EU) 2016/425 EN17353:2020-11 Enhanced Visibility Equipment for Medium Risk Situations

EN173453:2020-11 – Protective Clothing- Enhanced visibility equipment for medium risk situations – Test methods and Requirements

The EU declaration of conformity shall state that the fulfilment of the applicable essential health and safety requirements set out in Annex II has been demonstrated.

BTTG® & Shirley® are trade names of Shirley Technologies (Europe) Limited  
Sky Business Centre, Office 13, Unit 21, Clonshaugh Business Park, Dublin 17, Ireland

**Apidura Ltd.**

\_\_\_\_\_  
Company

**Annecy, France**

\_\_\_\_\_  
Place

**Tori Fahey, Founder and Director**

\_\_\_\_\_  
Name & Function

  
\_\_\_\_\_  
Signature, Date

**25/01/2023**



---

## DÉCLARATION DE CONFORMITÉ (UNION EUROPÉENNE)

**Item Name:** Packable Visibility Vest  
**Item Number:** HVS-0000-XXX & HVL-0000-XXX  
**Manufacturer:** Apidura Ltd.  
Collective Auction Rooms,  
5-7 Buck Street  
London NW1 8NJ / United Kingdom

Cette déclaration de conformité est émise sous la seule responsabilité du fabricant.

Le gilet de visibilité Apidura Packable Visibility Vest est conforme aux réglementations et directives européennes applicables. L'objet de la déclaration décrit ci-dessus est conforme à la législation d'harmonisation de l'Union en la matière : directive européenne EPI 2016/425.

Le modèle est conforme aux dispositions du Règlement (UE) 2016/425 EN17353:2020-11 Équipement de Visibilité Améliorée pour les Situations à Risque Moyen

EN173453:2020-11 - Vêtements de protection - Équipement de visibilité améliorée pour les situations à risque moyen  
- Méthodes d'essai et exigences

La déclaration UE de conformité atteste que le respect des exigences essentielles de santé et de sécurité applicables énoncées à l'annexe II a été démontré.

BTTG® & Shirley® are trade names of Shirley Technologies (Europe) Limited  
Sky Business Centre, Office 13, Unit 21, Clonshaugh Business Park, Dublin 17, Ireland

**Apidura Ltd.**

\_\_\_\_\_  
Company

**Annecy, France**

\_\_\_\_\_  
Place

**Tori Fahey, Founder and Director**

\_\_\_\_\_  
Name, Function

**25/01/2023**

\_\_\_\_\_  
Signature, Date